
Kohdekohtainen sisäilmatyöryhmä    
 
Pellavan päiväkoti    
 

Kokous 9.8.2023 klo 9:00-10:00 
    
Osallistujat:     
 
Katajamaa Riitta, sisäilma-asiantuntija, puheenjohtaja, sihteeri  
Tuula Ahtonen, varhaiskasvatusyksikön johtaja 
Katja Elo, kehittämispäällikkö 
Pia Gummerus, terveystarkastaja 
Nea-Maria Haapanen, huoltajien edustaja 
Markku Kaarlejärvi, työsuojeluvaltuutettu 
Mira Kankaanranta, henkilöstön edustaja 
Eija Laine, työterveyshoitaja 
Essi Skönroos, huoltajien edustaja 
Mari Vilkman, varhaiskasvatusyksikön varajohtaja 
 
   Muistio 
  

1. Kokouksen avaus ja läsnäolijat 
Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat. 

2. Oireilijoiden laadun ja määrän kartoitus. 
a. Työterveydenhuolto 
Edustajaa ei paikalla. 
b. Esimiehen tieto 
Keskusteltiin yleisesti oireilusta eri tiloissa. Muumien ryhmästä on tullut paljon 
huomautuksia sisäilman laadusta. Lepohuone on pahin. Osa työntekijöistä ei pysty 
olemaan siellä lainkaan. Myös vanhemmat ovat kertoneet lasten oireilusta 
Hemuleiden ja Nuuskamuikkusten ryhmissä. Alakerrassa tilanne on paikoin parempi 
kuin yläkerrassa. 

3. Kiinteistökatsaus ja toteutuneet toimenpiteet 
a. Tutkimukset 
Ei ole tehty kesän aikana. 
b.  Korjaukset 
Korjauksia ei ole tehty kesän aikana. 
c.  Käyttäjät-toiminnan järjestely 

Ilmastointi ollut pois päältä ja tiloissa tukalaa. Oli epäselvää, keneen otetaan 
yhteyttä, kun huoltotarpeita ilmenee. Toistaiseksi toimitaan kuten aiemminkin 
(isännöitsijä/huoltoyhtiö). 

4. Uudet toimenpiteet  
Päiväkodin sisäilmaongelmat ovat jatkuneet jo vuosia, eivätkä tehdyt korjaukset ole 
auttaneet. Asia otetaan käsittelyyn Tilapalveluissa. 

5. Viestintä 
Vanhemmilta oli saatu viestiä tutkimusraporttien puuttumisesta kunnan 
sisäilmasivuilta. Asiakirjat ovat nyt nähtävillä verkkosivuilla. 

6. Seuraavan kokouksen sopiminen 
Seuraava kokous 11.12.2023 klo 9–10 


